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Till Kommunalrådet  Andreas Schönström 
 
Utveckla och utöka arbetet mot högerextremism 
Mona Sahlin har riktat kritik mot Malmö stad då hon säger att staden ensidigt fokuserar på 
bekämpande av högerextremism. 
Det gör mig mycket orolig när regeringens samordnare mot extremism uttalar sig på det 
viset. För det första är det oerhört allvarligt att ställa arbetet mot högerextremism mot 
arbetet mot våldsbejakande jihadism.  Båda ska bekämpas. 
För det andra delar jag inte bilden av att vi fokuserar för mycket på högerextremism utan ser 
istället att Malmö stad har mycket kvar att göra i kampen mot högerextremism och rasism. 
För två år sedan skedde ett mordförsök på öppen gata av rasister i Malmö. Det var bara 
några år sedan Peter Mangs som hade ett tydligt rasistiskt motiv härjade i staden. Det 
resulterade i mord, skador, skräck och en oerhörd rädsla. Vi vet att det finns rasism på våra 
skolor och att rasism ödelägger många människor liv.  
 
Min fråga till Dig är därför om du avser att fortsätta utveckla och utöka Malmös stads arbete 
mot rasism och högerextremism? 
 
Hanna Thomé (V) 
 
 
 
 


